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В статье рассматривается роль Европейской хартии местного самоуправления как субсидиарной 

системы гарантий местного самоуправления в Российской Федерации. Исследуется обращение 

Конституционного Суда Российской Федерации к данному документу в его практике. На основе 

правовых позиций Конституционного Суда Российской Федерации определяются возможные 

подходы к построению диалога европейского и конституционного правопорядка по предмету 

Европейской хартии местного самоуправления. 
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The article examines the role of the European Charter of Local Self-Government as a subsidiary system 

of guarantees of local self-government in the Russian Federation. The article describes the appeal of the 

Constitutional Court of the Russian Federation to this document in its practice. Based on the legal positions 

of the Constitutional Court of the Russian Federation, possible approaches to building a dialogue between the 

European and constitutional legal order on the subject of the European Charter of Local Self-Government are 

determined.
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